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صفحه

روزنامه

رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری با اشاره به لزوم تبیین گفتمان 
پای  مردم  حضور  معنای  به  فقط  جمهوریت  گفت:  دولت،  عدالت  و  جمهوریت 

صندوق رای نیست.
اینکه  بیان  با  خبرنگاران  با  نشستی  در  خیاطیان   صادق  محمد  ایسنا،  گزارش  به 
حوزه اطلاع رسانی در واقع یک »اکوسیستم اطلاع رسانی« است، اظهار کرد: ما با 
زیست بوم متکثری از فعالان حوزه رسانه مواجه هستیم و اگر نتوانیم خودمان را در 
این اکوسیستم خوب جاگذاری کنیم، ضرر خواهیم کرد.وی ادامه داد: باید از این 
فضای غبار آلود رسانه ای که غالباً از خارج  کشور ایجاد می شود، خارج شویم. در 

فضایی که حق را ناحق نشان می دهند، خلاقیت ها، حس مسئولیت ها و واکنش های 
نیازمند است. بلکه نظام به کمک رسانه ها  نه تنها دولت  نیازمندیم.  سریع رسانه ای 

با اشاره به ماموریت های مرکز بررسی های استراتژیک ریاست  ادامه  خیاطیان در 
جمهوری گفت: یکی از این ماموریت ها تبیین گفتمان دولت؛ یعنی گفتمان، عدالت 
و جمهوریت بود. در همین راستا مردمی کردن اقتصاد، مردمی کردن حوزه فرهنگ 
و مردمی شدن سیاست داخلی و خارجی باید دنبال شود که نیازمند تبیین و تولید 
ادبیات و محتوا است. از دیدگاه ما جمهوریت فقط به معنای حضور مردم پای صندوق 
رای نیست. جمهوریتی که امام و رهبری گفتند حضور مردم در همه صحنه هاست.

پایداری  جبهه  به  نزدیک  چهره های 
رئیسی  از  قدوسی  کریمی  همچون 
مخبر  محمد  کرده اند  درخواست 
بنابر  نوشته  قدوسی  شود.  برکنار 
مخبر  جناب  عمومی  مشاهدات 
جایگاه  این  برای  لازم  توانایی  از 
برخوردار نیست و. ماندن ایشان برای 

یک ساعت هم ضرر است.
از  نقل  به  رویداد۲۴  گزارش  به 
روزنامه آرمان ملی، هجمه به معاون 
اول دولت ها باب شده، چه زمانی که 
روحانی  دولت  اقدامات  از  دلواپسان 
را  جهانگیری  و  می آمدند  تنگ  به 
که  حالا  چه  و  می کردند  تخریب 
رئیسی  اول  معاون  برکناری  بر طبل 
واضح  برود«  باید  »مخبر  می کوبند. 
برای  را  است که جریانی عزم خود 
رئیسی  دولت  دادن  نشان  ناکارآمد 
برکناری  خواستار  و  کرده  جزم 
که  هستند  دولت  اعضای  دیگر 
منصوب رئیس جمهورند مانند معاون 
پیامی است  او  اول. برکناری معاون 
که این روزها از اردوگاه اصولگرایی 

مخابره می شود.
عنوان  به  رئیسی  که  زمانی 
شد،  معرفی  سیزدهم  رئیس جمهور 
اول  معاون  عنوان  به  زیادی  نام های 
او مطرح شدند مانند سعید جلیلی اما 
او ترجیح داد تا محمد مخبر را معاون 
پیش  تا  که  مخبری  کند؛  خود  اول 
فرمان  اجرایی  ستاد  ریاست  این  از 
امام، معاونت بازرگانی و حمل و نقل 
بنیاد مستضعفان، ریاست هیئت مدیره 
استانداری  معاونت  و  سینا  بانک 
داشت.  برعهده  را  خوزستان 
دولتی  چالش های  با  چندان  بنابراین 
اصولگرایان  از  نبود.برخی  مواجه 
موفق  وزرا  برکناری  در  ظاهراً  که 

معاون  تغییر  طبل  بر  اکنون  نبودند، 
کریمی  جواد  دیروز  می کوبند.  اول 
اصولگرا  سیاسی  فعال  قدوسی، 
تأکید  محترم  »رئیس جمهور  نوشت: 
جناب  عمومی  مشاهدات  بنابر  دارم 
این  برای  لازم  توانایی  از  مخبر 
ایشان  نیست؛  برخوردار  جایگاه 
برای حفظ فردایش هزینه می کند و 
ماندن  ندارد.  را  جامعه  اقناع  توانایی 
ضرر  هم  ساعت  یک  برای  ایشان 

است.«
برکناری  درخواست  پروژه  البته 
مخبر مدت هاست کلید خورده است. 
برکناری  کارزار  هم  قبل  چندی 
داده  توضیح  و  افتاد  راه  اول  معاون 
شده بود که »با توجه به بیانات اخیر 
مخبر  دکتر  جناب  شما  اول  معاون 
دلیل  به  و  بازنشستگان  درخصوص 
عدم آشنایی ایشان با قوانین خواستار 

برکناری ایشان هستیم.
نیستند  مطلع  و  واقف  هنوز  ایشان 
اندوخته 30 سال  از  بازنشستگان  که 
دریافت  حقوق  خودشان  واریزی 
نسبت  داریم  استدعا  لذا  می کنند. 
فردی  جایگزینی  و  ایشان  عزل  به 
مسلط به تمامی قوانین کشوری اقدام 

مقتضی مبذول فرمایید.«
مخبر درگیر چالش های اقتصادی

دولت  تضعیف  پروژه  از  صرف نظر 
اختلاف  که  داشت  نظر  در  باید 
ارکان  دیگر  با  اول  معاون  دیدگاه 
دولت و اصولگرایان را باید در حوزه 

اقتصادی یافت.
محمد مخبر که زمزمه های متعددی از 
اختلاف دیدگاه او با محسن رضایی 
که  مصوبه ای  می رسید،  گوش  به 
هفتم فروردین ماه به تصویب هیئت 

دولت رسیده بود را ابلاغ کرد.

وزرا برکنار نشدند؛ پس مخبر برود

حمله به سلمان رشدی 
در آمریکا

بخش  مالی  و  اداری  امور  مدیریت 
است.  کشور  مدیریت  از  مهمی 
وزارتخانه ها،  همه  مبنا  برهمین 
و  سازمان ها  مؤسسات،  نهادها، 
خصوصی،  و  دولتی  شرکت های 
تحت  مدیریت هایی  یا  معاونت ها 
دارند.  مالی«  و  اداری  »امور  عنوان 
ساماندهی امور اداری به شیوه علمی 
بسیار  محاسن  و  منافع  خلاقانه،  و 
جمله،  از  دارد؛  کشور  در  مهمی 
که  )کارهایی  زمان  در  صرفه جویی 
انجام  هفته ها  و  ماه ها  در  می خواهد 
گیرد طی چند ساعت تمام می شود(- 
که  )اموری  هزینه  در  صرفه جویی 
سنگین  بسیار  هزینه های  صرف  با 
کمترین  با  گیرد  انجام  می خواهد 
- صرفه جویی  می شود(  انجام  هزینه 
در نیروی انسانی )هنر یک مدیر این 
است که با کمترین نیروها، بیشترین 
 ۲0 کار  مثلًا  باشد  داشته  را  بازدهی 
نفر نیرو توسط 5 نفر انجام گیرد به 
طوری که این 5 نفر در همان مدت 
زمان استاندارد کارشان با روش های 
برنامه ریزی شده کار  اصلاح شده و 
بوده اند  زاید  اکثراً  که  نفری   ۲0
در  صرفه جویی   - دهند(  انجام  را 
جلوگیری  و  تدارکات  و  امکانات 
ساختمان های  احداث  یا  خرید  از 
تأمین   - زیاد  زیربناهای  با  متعدد 
ارباب  و  کارمندان  روانی  بهداشت 
موقع،  به  کارها  همه  )وقتی  رجوع 
فشارهای  بدون  و  با کمترین هزینه 
هم  شود،  انجام  استرس  و  عصبی 
رجوع،  ارباب  هم  و  کارمندان 
آرامش  و  خاطر  رضایت  احساس 
می کنند که این بزرگترین دستاورد 

مدیریت اداری موفق است(
قابل  فوق،  نکات  به  توجه  با  حال 

به  ایرانیان که  همه  است که  اذعان 
برای  امروزه  رسیده اند،  قانونی  سن 
کارت  به  نیاز  خریدهایشان  همه 
عملیات  و  بانکی  حساب  بانکی، 
کمترین  جهت  بانکی  اینترنتی 
دارند.  بانک ها  به  حضوری  مراجعه 
آمده:  خبر  این  در  که  طوری  آن 
بانکی در  میلیون کارت  حدود ۴۲0 
یعنی  است  ایرانی  میلیون   83 دست 
و  بانک ها  با  چون  افراد  از  بعضی 
حساب های مختلف سر و کار دارند 
بانکی  کارت  آنها  همه  از  مجبورند 
داشته باشند و لذا گاهی مواقع بعضی 
پر  دستی  کیف  یک  باید  افراد  از 
همراه  خود  با  بانکی  کارت  از 
انواع  کارت ها  این  به  باشند  داشته 
شناسنامه،  مثل  شناسایی  کارت های 
سوخت،  کارت  ملی،  کارت 
کارت های  رانندگی،   گواهینامه 
ده ها  و  شغلی  شناسایی  کارت  بیمه، 
خطر  و  کنید  اضافه  دیگر  کارت 
دیدن،  آسیب  مفقودیت،  سرقت، 
متصور  نیز  غیره  و  رمزها  فراموشی 
کشورهای  که  شوید.سالهاست 
این  همه  کارت«  یک  »با  پیشرفته 
امور را به راحتی انجام می دهند و در 
انرژی و هزینه  صرفه جویی زمان و 
روانی  بهداشت  تأمین  و  امکانات  و 

مردم تأثیر بسزایی داشته و دارد. 
چرا باید ما از آنها عقب بوده و در 
و  جانبه  همه  الکترونیک  مدیریت 

مترقی، عاجز و ناتوان باشیم؟ 
و  راستا  این  در  پلیس  خواسته 
ادغام  با  متعدد  جرائم  از  جلوگیری 
در  بانکی  کارت های  همه  کردن 
و  منطقی  خواسته ای  کارت،  یک 
آن  تحقق  برای  باید  و  است  علمی 

هرچه زودتر برنامه ریزی شود.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

به قلم مدیرمسئول

از هر دری کلامی

رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری : 

نماینده داراب و زرین دشت با اشاره به اینکه متأسفانه سیلاب اخیر باعث 
خسارت به حدود ۲ هزار رأس دام در کل استان فارس شد، گفت: طبق 
آبخوان داری  و  آبخیز  حوزه  در  جدی  اقدامات  تا  است  نیاز  برآوردها 
در  راستا کمیسیون کشاورزی  انجام دهیم که در همین  فارس  استان  در 
بودجه 1۴01 سازمان جنگل ها و مراتع را مکلف کرد تا درآمدش به حوزه 

آبخیزداری و آبخوان داری اختصاص یابد.
محمدجواد عسکری در گفت و گو با ایلنا با اشاره به اینکه سیلاب اخیر 
به بخش کشاورزی نقاطی مانند شهرستان داراب، نی ریز، بختگان، استهبان، 
خرم بید، بوانات، سرچهان و ....  آسیب وارد کرد، افزود: متأسفانه سیلاب 
باعث شده تا آسیب جدی به باغات انگور شهرستان سرچهان وارد شود 
و خسارت زیادی به این بخش وارد شود و سیلاب باعث شد تا حدود 3 
هزار هکتار از باغات پسته، انار و زراعت های آن ها در شهرستان بختگان 

آسیب وارد شود.
رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس با بیان اینکه بارش باران رحمت الهی 
جای شکر و قدردانی دارد، گفت: طبق دستور ریاست مجلس به کمیسیون 
عمران و کشاورزی موظف شدند تا موضوع سیل را در نقاط آسیب دیده 
پیگیری کنند که بنده به عنوان رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس تمام 

نقاط آسیب را دیده را بازدید و بررسی کردیم.
نماینده داراب و زرین دشت با بیان اینکه سیلاب اخیر خسارت زیادی را 
بوانات و  بید،  استهبان، خرم  قنوات نی ریز، بختگان، شهرستان داراب،  به 
سرچهان وارد کرد، گفت: طی پیگیری هایی که با وزارت کشور، مدیریت 
بحران کشور و استاندار فارس انجام دادیم مقرر شد تا در مرحله نخست 
حدود 30 میلیارد تومان اعتبار به این بخش اختصاص داده شود و به رغم 
اختصاص اعتبار ۲ هزار میلیاردی دولت به این بخش اما این اعتبار کافی 

نیست و کفاف خسارت ها را به صورت کامل نمی دهد.
لزوم احیا و بازسازی 250 قنوات آسیب دیده از سیلاب استان

قنوات   ۲50 بازسازی  و  احیا  بر  ادامه  در  فارس  نمایندگان  مجمع  عضو 
آسیب دیده از سیلاب در استان فارس تأکید کرد و گفت: قطعاً بازسازی 
باغات   شدن  از خشک  جلوگیری  و  باغات  شدن  فعال  باعث  قنوات  این 
استان می شود  و از این رو به مسئولان استان پیشنهاد دادیم تا بودجه ای که 
به استان اختصاص یافته را صرف لایروبی و بازسازی قنوات کنند تا از 

خشکی باغات جلوگیری شود.
رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس با اشاره به اینکه سیلاب اخیر باعث شده 
تا مشکلاتی در استان های یزد، کرمان، تهران، سیستان و بلوچستان و ..... 
خسارت وارد شود، افزود: در حال حاضر به وزارت جهاد کشاورزی اعلام 

کردیم تا نقاط را به صورت کامل شناسایی کنند.
عسکری در ادامه با اشاره به اینکه امحال و استمهال بانک ها مد نظر بانک ها 
قرار بگیرد، افزود: سیلاب اخیر خسارت زیادی را به بخش های کشاورزی 
دامی و ... وارد کرده است بنابراین در این شرایط باید بانک ها نباید فشار 

بر تولیدکنندگان وارد شود و از انگیزه آن ها برای فعالیت کاهش نیابد.
نماینده داراب و زرین دشت با اشاره به اینکه در شرایط فعلی نیاز است تا از 
اعتبارات مناطق محروم جهت جبران خسارت سیل استفاده کنیم، بیان کرد: 
در این شرایط دولت باید از محل این اعتبار استفاده کند و با توجه به هزینه 
لایروبی قنوات هزینه بر است جهت تأمین اعتبار آن پیشنهاد برداشت از 

صندوق توسعه ملی را دادیم.

نماینده داراب و زرین دشت:

لزوم احیا و بازسازی 250 قنوات آسیب دیده از سیلاب استان

به  از چند روز مذاکره  بعد  تیم های مذاکره کننده   ، به گزارش رویداد۲۴ 
پایتخت های خود برگشتند.

جاوید قربان اوغلی دیپلمات پیشین وزارت خارجه ایران در تحلیل وضعیت 
اصلی  مانع  دو  برجام،  احیای  به  منتهی  مسیر  در  می گوید:  وین  مذاکرات 
وجود دارد، یک مانع داخلی و یک مانع خارجی است. مانع داخلی همان 
مخالفان جدی برجام هستند که در نهادهای مختلف کشور حضور دارند و 
تأثیرگذار هم هستند و سکوت و عقب نشینی آن ها امکان پذیر نیست، مگر 

اینکه دستوری از بالا به آن ها داده شود.
و  توافق نامه  امضای  به  منتهی  مسیر  در  می گوید  بین الملل  کارشناس  این 
احیای برجام، دو مانع اصلی وجود دارد، یک مانع داخلی و یک مانع خارجی 
است. مانع داخلی همان مخالفان جدی برجام هستند که در نهادهای مختلف 
تأثیرگذار هم هستند و سکوت و عقب نشینی  البته  کشور حضور دارند و 
آن ها امکان پذیر نیست، مگر اینکه دستوری از بالا به آن ها داده شود. این 

مانع همچنان وجود دارد و هر لحظه ممکن است توافق را برهم بزند.

او می گوید: مانع دوم روس ها هستند که نباید آن ها را دست کم بگیریم. 
روس ها کاملًا فرمان مذاکرات را به دست دارند و تلاش دارند برجام امضا 
ولی  شود،  امضا  سریع تر  برجام  می خواهیم  می گویند  ظاهر  در  البته  نشود. 
به ضرر خودشان می دانند، صددرصد  را  توافقی  اینکه هرگونه  به  توجه  با 
مخالف برجام و توافق هستند. اگر ظریف در آن فایل صوتی به خرابکاری 
روس ها در امضای برجام به صورت پنهانی و پشت پرده اشاره کرده بود، 
اکنون روس ها به صورت علنی و با غلظت بالاتری مخالفت و سنگ اندازی 

خودشان را نشان می دهند. 
چرا که اگر توافق شود نفت ایران وارد بازار می شود و نفت ایران صرفاً 
سهمیه اوپکی آن نیست، بلکه میلیون ها بشکه نفتی که ایران روی آب دارد، 
وارد بازار می شود و به شدت می تواند در بازار و قیمت گذاری مؤثر باشد. 
با توجه به بحران انرژی در اروپا بر اثر جنگ روسیه و اوکراین، بخشی از 
گاز ایران ممکن است جایگزین گاز روسیه در اروپا شود و این خط قرمز 

روسیه است.

قربان اوغلی دیپلمات پیشین وزارت خارجه ایران:

جزئیات قتل محیط بان کرمانشاهی
از زبان دادستان

این است که ما )مجلس  بنده  اعتقاد  بابل در مجلس گفت:  نماینده مردم 
و دولت( باهم وحدت و هدف مشترک و مقدسی داریم اما در بعضی از 
جاها مثلًا در همین موضوع ارز ۴۲00 تومانی به شخصه معتقدم که ما یک 
مقدار عجله کردیم. می شد از بخش های دیگری شروع کنیم که به مردم 

کمتر فشار بیاید.
مهدی سعادتی عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اسلامی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، در رابطه با عملکرد یکساله دولت در 
پایان سال اول و همینطور میزان همکاری دولت با مجلس یازدهم در این 
مدت گفت: من فکر می کنم طی ۴3 سال انقلاب اسلامی در هیچ مقطعی 
این سطح از همکاری و هماهنگی میان قوا وجود نداشت. امروز به حمدالله 
انسجام و وحدت میان قوای قضائیه، مقننه و مجریه در حد اعلا وجود دارد 

و این اتفاق مبارک توسط مردم رقم خورد. 
من در تمام دیدارهایی که با سران قوا، وزرا و مدیران عالی در سطح کشور 
داشتم این را گوشزد کردم که ما باید از این فرصت برای خدمت صادقانه 
و گره گشایی از منافع مردم و منافع نظام تلاش مضاعفی داشته باشیم و قدر 

این نعمت فعلی را بدانیم.
وی ادامه داد: موضوع دوم اینکه در این مدت یک سالی که از عمر دولت 
سیزدهم سپری شده است، خوشبختانه به جهت حساسیتی که توصیه مقام 
معظم رهبری هم بوده و چندین بار تأکید فرمودند و طبیعتاً از این مجلس 
انقلابی، ولایی و قوی جز این انتظار نیست که بتوانیم با هم افزایی، تلاش 

بیشتر و وحدت و انسجام بیشتر کارها را پیش ببریم.
عضو مجمع نمایندگان استان مازندران افزود: جمع بندی شخص من این است 
که در کلان موضوع این وحدت و انسجام کاملًا امتیاز مثبت می گیرد، اما 
بالاخره در شیوه ها، روش ها و برنامه ها شاید مثلًا یک وزارتخانه یا اجرای 
قوانین و مقررات و برنامه هایی که مجلس مشخصاً مصوب کرده است شاید 

کوتاهی، قصور، کمبود منابع یا اختیار و مشکلات و موانعی باشد.
وی ادامه داد: اما درمجموع به این ارتباط دو سویه ما امتیاز مثبت می دهیم و 
قطعاً هم این رو به رشد است و هر چه هم می گذرد متأسفانه به دلیل تحویل 
گرفتن یک سری خرابی ها، در بخش های مختلف با آسیب هایی که ما در 

دولت قبل دیدیم، کارها به سختی انجام می شود.

نماینده مردم بابل با اشاره به مشکلات کار برای دولت، عنوان کرد: الان 
بسیاری  ناگفته  حرف های  تومانی   ۴۲00 ارز  همین  حوزه  در  ببینید  شما 
وجود دارد و انحرافاتی که مافیاها، سلطان ها و دلالانی که 80 درصد ارز را 
به سمت بنگاه های خودشان بردند و ۲0 درصد به سمت سفره مردم آوردند. 
یا در حوزه بودجه عمرانی انحرافاتی وجود داشت که برای مثال شما ببینید 
535 هزار میلیارد تومان اوراق بدون پشتوانه بانک مرکزی منتشر شد. خب 
با این ها واقعاً فشاری روی این دولت به وجود آمد یا میزان بدهی و کسری 
بودجه هایی که وجود داشت و موارد متعدد، طبیعتاً باید یک فرصتی برای 
ساماندهی اوضاع اقتصادی قائل شویم. همچنین جا دارد که در اینجا ما به 
عنوان خادم مردم در مجلس از مردم عزیز عذرخواهی کنیم که وضعیت 
تحولی یک  بالاخره هر جراحی و  نیست.  مردم خوب  معیشت  اقتصاد و 
سختی هایی دارد ان شاءالله در آینده نزدیک با وحدت و انسجام بیشتر بین 

مجلس و دولت شرایط بهتر خواهد شد.
وی افزود: اعتقاد بنده این است که ما )مجلس و دولت( باهم وحدت و 
هدف مشترک و مقدسی داریم اما در بعضی از جاها مثلًا در همین موضوع 
ارز ۴۲00 تومانی به شخصه معتقدم که ما یک مقدار عجله کردیم. می شد از 

بخش های دیگری شروع کنیم که به مردم کمتر فشار بیاید.
تولید  قانون جهش  مانند  این سؤال که »در مواردی  به  پاسخ  سعادتی در 
مسکن یا کالابرگ الکترونیک به جای ارز ۴۲00 تومانی، دولت مصوبات 
مجلس را اجرا نکرده است«، گفت: در بحث مسکن قانون جهش تولید و 
تأمین مسکن از جمله مصوباتی بود که انتظار داشتیم با توجه به منابعی که 
ما مصوبه کردیم که در اختیار وزارت راه و شهرسازی قرار گیرد، شرایط 

برای اجرای قانون فراهم شود که تاکنون چنین نشده است.
دو هفته قبل جلسه ای در کمیسیون عمران تشکیل شد که بنده هم علیرغم 
اینکه عضو کمیسیون نبودم به دلیل حساسیت موضوع در جلسه شرکت 
کردم و تذکر لازم را به وزیر راه و شهرسازی و رئیس سازمان برنامه و 
بودجه دادیم. اگر چه آقای قاسمی دارد با قدرت و سرعت کار می کند اما 
برای منابع، بانک ها کوتاهی کردند و من معتقدم که بانک مرکزی باید 

بانک ها را به خط می کرد.
که  اقتصادی  اصلاحات  و  تئمانی   ۴۲00 ارز  بحث  در  داشت:  اظهار  وی 
انجام  باید همه باهم  اقتصادی  مدنظر دولت است، معتقدم که بسته نجات 
موضوع  حالا  نمی کند.  حل  را  کار  بخشی  و  جزیره ای  حرکت  شود، 
اینکه برای ۴ قلم کالای  الکترونیکی که مدنظر مجلس بود یا  کالابرگ 
سایر  بر  نظارت  اما  باشد  هم  مناسب  شاید  و  شد  اتخاذ  تدابیری  اساسی 
بخش ها و گرانی ها که واقعاً به نظر می آید هم سودجویان داخلی متأسفانه 
در این شرایط نقش دارند و دامن می زنند هم فضای بیرونی. اگر ما بتوانیم 
اتفاقات  بود که  این خواهیم  اجرا کنیم حتماً شاهد  و  برنامه ریزی  خوب 

مبارکی رخ خواهد داد.

سعادتی نماینده مردم بابل:

بانکمرکزیبایدبرایاجرایقانونجهشتولیدمسکنبانکهارابهخطمیکرد

ادعای رسانه اسرائیلی: 

عربستان به دنبال خرید ۳ بمب 
هسته ای است


